





滙豐信用卡持卡人最紅優惠 Red Hot Offers for HSBC Credit Cardholders

廚師推介4人晚膳套餐 Chef Recommended Set Dinner Menu for 4 diners

優惠價 Special price:

港幣 1,488元

正價 Regular price: 港幣HK**\$1**,983元 蘇浙冷菜三款 3 Chef Special Cold Dishes

竹笙海皇羹 (4 位用) Dried Sea Foods & Bamboo Fungus Soup (4 pax)

准揚炒三蝦 Huaiyang Style Style Stir-Fried Three Shrimp Delicacies

紹酒生焗大黃魚 Braised Large Yellow Croaker with Shaoxing Wine

黑胡椒牛肉粒 Diced Beef with Black Pepper

上湯時蔬 Seasonal Vegetable in Chicken Soup

上海小籠飽 House Special Steamed Juicy Pork Dumping

酒釀湯圓 Sweet Dumplings in Fermented Rice Wine

1/10/2025 - 31/12/2025

優惠不適用於2025年10月1至7、29日及12月13至21日。優惠只適用於大堂散座。須於下單前説明使用有關優惠,並獲店員確認以享優惠。須另收以正價計算之加一服務費及茶芥。套餐內之菜式不可轉換其他菜式。優惠不可與其他優惠同時使用。如有任何爭議,蘇浙滙保留最終決定權。優惠須受有關條款及細則約束。詳情請向有關商戶查詢或瀏覽滙豐Reward+應用程式或www.hsbc.com.hk/creditcard。

The offer is not applicable on 1 to 7 and 29 October and 13 to 21 December 2025. The offer is valid for lobby dining only. Please state the offer redemption to the staff before placing your order to enjoy the offer. Subject to 10% service charge, tea and condiment charges, based on the regular price. Set menu items cannot be exchanged to other dishes. The offer cannot be used in conjunction with other offers. In case of any disputes, the decisions of Jardin De Jade shall be final. Terms and conditions apply. Please contact the merchant(s) or refer to the HSBC Reward+ app or www.hsbc.com.hk/creditcard for details.

借定唔借?還得到先好借!To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!